
Rada Miasta Radymna 
Radni - Sesja 

Protokół nr LXV/2023 

LXV Sesja Rady Miasta Radymna w dniu 14 listopada 2023 r.  

Obrady rozpoczęto 14 listopada 2023 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 09:19 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 Radnych. 

Obecni: 

1. Tomasz Andrejko 

2. Jan Broda 

3. Joanna Burbeło 

4. Mariusz Diawoł 

5. Piliszko Edward 

6. Marek Jackowski 

7. Małgorzata Kalin 

8. Barbara Krzyżanowska 

9. Zygmunt Marciak 

10. Andrzej Pacek 

11. Janusz Sobejko 

12. Paweł Suchodolski 

13. Zygmunt Uszakiewicz 

14. Tomasz Zieliński 

15. Justyna Żelak 

Ponadto w obradach udział wzięli: 

 

Pani Halina Wołos, Pan Lesław Kotyla i Pan Andrzej Samborski - Przewodniczący Zarządów 

Osiedli w Radymnie. Nieobecny był Pan Dariusz Gliniany. 

Pan Mieczysław Piziurny - Burmistrz Miasta Radymna,  

Pani Zofia Kawałek – Sekretarz Miasta Radymna,  

Pani Janina Kaczmarz – Skarbnik Miasta Radymna. 

Pani Anna Philipp-Pruchnik – Radca Prawny. 

 

Obradom przewodniczył Pan Andrzej Pacek – Przewodniczący Rady Miasta Radymna. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Pan Przewodniczący otworzył obrady LXV zwyczajnej sesji Rady Miasta Radymna, przywitał 

uczestników sesji oraz stwierdził prawomocność obrad. Obecnych było 15 Radnych.  

Pan Przewodniczący poinformował wszystkich uczestników sesji Rady Miasta Radymna, że 

obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk oraz, 

że klauzula informacyjna RODO znajduje się na stronie internetowej Urzędu Miasta Radymna. 



Pan Przewodniczący poinformował Radnych, uczestników sesji Rady Miasta Radymna,  

o sposobie głosowania przy pomocy systemu eSesja. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący odczytał Porządek obrad. 

Na wniosek Pana Burmistrza dokonano następujących zmian w  Porządku obrad: 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Zmiana porządku obrad - dopisanie punktu 5a w brzmieniu: 5a. Podjęcie uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2023 r. – projekt 60/LXV.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

Nie było więcej zgłoszeń zmian w Porządku obrad. 

O godz. 8:06 Pan Przewodniczący zarządził przerwę w obradach. 

O godz. 8:10 Pan Przewodniczący wznowił obrady. Na Sali Narad było 14 Radnych. 

Pan Przewodniczący odczytał Porządek obrad po dokonanych zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Radymna o pracach w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacje o oświadczeniach majątkowych złożonych za 2022 r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2023 r. – projekt 

59/LXV. 

5a. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2023 r. – projekt 

60/LXV 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

obowiązujących na terenie Miasta Radymna. – projekt 57/LXV. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach 

pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków  

i sposobu ich przyznawania.– projekt 54/LXV. 



8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Miasta Radymna do 

Projektu w ramach Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększenia Odporności (KPO) Inwestycja 

B2.2.2 pn. „Instalacje OZE realizowane przez społeczności energetyczne. Działanie 

A1.Rozwój istniejących Klastrów Energii. Poddziałanie A1b: rozwój istniejących klastrów 

energii (klastry z koncepcją rozwoju)”– projekt 55/LXV. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia na mienie komunalne Gminy 

Miejskiej Radymno  nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Skarbu Państwa – 

projekt 56/LXV. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia  Rocznego programu współpracy Miasta Radymna 

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami na rok 2024. – projekt 58/LXV. 

11. Informacja o realizacji zadań oświatowych na terenie Miasta Radymna w roku szkolnym 

2022/2023. 

12. Informacje o interpelacjach i zapytaniach Radnych. 

13. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach i posiedzeniach Komisji. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Zapytania. 

16. Zakończenie obrad sesji. 

Pan Przewodniczący złożył wniosek o nieodczytywanie projektów uchwał za wyjątkiem 

projektów oznaczonych numerami: 57/LXV, 59/LXV i 60/LXV. Wniosek został przyjęty przez 

aklamację. 

 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Radymna o pracach w okresie międzysesyjnym. 

Pan Burmistrz składając sprawozdanie o pracach w okresie międzysesyjnym poinformował 

m. in. o: 

- przygotowaniu projektu budżetu na 2024 rok, 

- stanie realizacji inwestycji miejskich, 

- rozstrzygnięciu głosowania ws. budżetu obywatelskiego, 

- otrzymanych dofinansowaniach w ramach Nowego Ładu, 

- pracach przy placach zabaw przy ul. Kolejowej i Lwowskiej, 

- przetargach na sprzedaż mienia gminnego. 

Odbyła się dyskusja nt. przedstawionego sprawozdania, podczas której Pan Burmistrz 

odpowiadał na pytania Radnych: Pana Marka Jackowskiego, Pana Janusza Sobejko, Pani 

Małgorzaty Kalin, Pani Justyny Żelak, Pana Tomasza Zielińskiego i Pana Zygmunta 

Uszakiewicza. 

4. Informacje o oświadczeniach majątkowych złożonych za 2022 r. 



Pan Burmistrz i Pan Przewodniczący przedstawili informacje o oświadczeniach 

zobowiązanych pracowników i Radnych składanych za rok 2022. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2023 r. – 

projekt 59/LXV. 
 

Na prośbę Pana Przewodniczącego, Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  

-Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna.  

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych:  

„Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna.  

„Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna.  

Nikt nie zgłosił się do zabrania głosu w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2023 r. – projekt 

59/LXV..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

5a) Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2023 r. – 

projekt 60/LXV 
 

Na prośbę Pana Przewodniczącego, Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  

-Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna.  

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych:  

„Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna.  

„Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna.  

Nikt nie zgłosił się do zabrania głosu w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2023 r. – projekt 

60/LXV.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 



Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

obowiązujących na terenie Miasta Radymna. – projekt 57/LXV. 
 

Na prośbę Pana Przewodniczącego, Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  

-Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna.  

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych:  

„Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna.  

„Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna.  

Nikt nie zgłosił się do zabrania głosu w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

obowiązujących na terenie Miasta Radymna. – projekt 57/LXV..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Piliszko Edward, Marek Jackowski, 

Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz 

Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

PRZECIW (1) 

Mariusz Diawoł 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w 

ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz 

warunków i sposobu ich przyznawania.– projekt 54/LXV. 
 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  

- Spraw Społecznych i Porządku Publicznego – opinia pozytywna.  

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych:  

„Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna.  

„Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna.  

Nikt nie zgłosił się do zabrania głosu w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach 

pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i 

sposobu ich przyznawania.– projekt 54/LXV..  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Miasta Radymna do 

Projektu w ramach Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększenia Odporności (KPO) 

Inwestycja B2.2.2 pn. „Instalacje OZE realizowane przez społeczności energetyczne. 

Działanie A1.Rozwój istniejących Klastrów Energii. Poddziałanie A1b: rozwój 

istniejących klastrów energii (klastry z koncepcją rozwoju)”– projekt 55/LXV. 
 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  

- Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna.  

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych:  

„Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna.  

„Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna.  

 

Na prośbę Pana Edwarda Piliszko, Pani Sekretarz objaśniła zakres zagadnień objętych 

przedmiotową uchwałą. 

Nikt więcej nie zgłosił się do zabrania głosu w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Miasta Radymna do Projektu 

w ramach Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększenia Odporności (KPO) Inwestycja B2.2.2 

pn. „Instalacje OZE realizowane przez społeczności energetyczne. Działanie A1.Rozwój 

istniejących Klastrów Energii. Poddziałanie A1b: rozwój istniejących klastrów energii 

(klastry z koncepcją rozwoju)”– projekt 55/LXV. .  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia na mienie komunalne Gminy 

Miejskiej Radymno nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Skarbu Państwa – 

projekt 56/LXV. 
 

Pani Sekretarz odczytała cały projekt uchwały z proponowanymi poprawkami i zgłosiła 

autopoprawki polegające na: 

- zamianie w tytule uchwały słowa „przejęcia” na słowo „nabycia”, 

- zamianie w §1.1. uchwały słowa „przejęcie” na słowo „nabycie”, 

- zamianie treści §1.2. z „2. Nieruchomość, o której mowa w ust. 1, związana jest z realizacją 

zadań własnych gminy służących zaspokajaniu zbiorowych potrzeb wspólnoty.” 



na „2. Nieruchomość, o której mowa w ust. 1 nabywana jest w celu realizacji zadań własnych 

Gminy Miejskiej Radymno służących zaspokajaniu zbiorowych potrzeb wspólnoty.” 

 

Głosowano w sprawie: 
Autopoprawki do uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia na mienie komunalne Gminy 

Miejskiej Radymno nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Skarbu Państwa – projekt 

56/LXV..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  

- Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna.  

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych:  

„Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna.  

„Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna.  

 

Na prośbę Pana Edwarda Piliszko, Pani Sekretarz objaśniła zakres zagadnień objętych 

przedmiotową uchwałą. 

Nikt nie zgłosił się do zabrania głosu w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia na mienie komunalne Gminy Miejskiej 

Radymno nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Skarbu Państwa – projekt 56/LXV..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Miasta 

Radymna z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami na rok 2024. – projekt 

58/LXV. 
 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  

- Spraw Społecznych i Porządku Publicznego – opinia pozytywna.  

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych:  

„Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna.  

„Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna.  



Nikt nie zgłosił się do zabrania głosu w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Miasta Radymna z 

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami na rok 2024. – projekt 58/LXV. .  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

11. Informacja o realizacji zadań oświatowych na terenie Miasta Radymna w roku 

szkolnym 2022/2023. 
 

Na prośbę Pana Przewodniczącego, Pani Sekretarz przedstawiła przedmiotową informację. 

Nikt nie zgłosił się do dyskusji wobec czego pan Przewodniczący zamknął ten punkt 

Porządku obrad. 

 

12. Informacje o interpelacjach i zapytaniach Radnych. 

Nikt nie złożył interpelacji ani zapytania. 

13. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach i posiedzeniach Komisji. 

Na prośbę Pana Przewodniczącego, Pani Sekretarz przedstawiła odpowiedzi na wnioski 

zgłaszane przez Radnych podczas wcześniejszych posiedzeń Sesji i Komisji. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

Pan Marek Jackowski podziękował ZGK za szybkie sprzątanie opadających liści. 

Pan Marek Jackowski złożył wniosek o oświetlenie ul. Batorego poprzez dodanie lampy na ul. 

Legionów i skierowanie jej na ul. Batorego. 

Pan Marek Jackowski złożył wniosek o oświetlenie ul. Kilińskiego poprzez dodanie lampy na 

ul. Legionów i skierowanie jej na ul. Kilińskiego. 

Pan Marek Jackowski złożył wniosek o wykonanie oświetlenia ul. Piekarskiej. 

Pan Zygmunt Uszakiewicz zapytał o sposób rozpatrzenia jego wniosku składanego na piśmie  

a dotyczącego rozbudowy przystanku autobusowego na oś. Jagiełły, na co Pan Burmistrz 

odpowiedział, że wnioski wymagające środków z budżetu, a nie zapisane w budżecie, nie mogą 

być realizowane. Zakup czy wymiana przystanku jest zadaniem inwestycyjnym wymagającym 

wcześniejszego zapewnienia środków w budżecie. Nie wszystkie wnioski zgłaszane obligują 

Burmistrza do ich realizacji. Pan Burmistrz poprosił aby Pan Zygmunt Uszakiewicz przedstawił 

swój wniosek przy dyskusji nad budżetem na rok 2024 i jeżeli zostanie on uwzględniony w nim 



to będzie to zadanie realizowane ponieważ w chwili obecnej Burmistrz nie ma takiej 

możliwości. 

Pani Barbara Krzyżanowska podziękowała za wykonanie poręczy przy wejściu na Cmentarz 

Stary. 

Pani Barbara Krzyżanowska złożyła wniosek o dokonanie napraw dachu na przystanku 

autobusowym w Rynku z powodu jego przeciekania w czasie opadów. 

15. Zapytania. 

Pan Przewodniczący przypomniał, że w tym punkcie Porządku obrad zapytania składa się  

w formie pisemnej na ręce Przewodniczącego Rady. 

Pani Małgorzata Kalin zapytała o losy złożonego wcześniej zapytania odnośnie placu zabaw 

przy ul. Złota Góra, czy były prowadzone jakieś czynności w sprawie realizacji jej wniosku, na 

co Pan Burmistrz stwierdził, że Pani Radna otrzymała już pisemną odpowiedź.   

 

Pan Przewodniczący ponownie przypomniał, że w tym punkcie Porządku obrad zapytania 

składa się w formie pisemnej na ręce Przewodniczącego Rady. 

Pan Mariusz Diawoł zapytał czy zawsze tak było, że zapytania były w formie pisemnej składane 

na sesjach, na co Pan Przewodniczący stwierdził, że nie ale należy wrócić do stosowania 

zapisów Statutu. 

Pani Sekretarz poinformowała, że zapytania i interpelacje są uregulowane w ustawie  

o samorządzie gminnym i tam jest ściśle określona procedura, że zapytanie składa się  

w sprawach ważnych dla gminy, podlega ono publikacji jak i odpowiedź na nie. Przedmiotowe 

zapytanie zostało opublikowane na stronie BIP. 

Pan Przewodniczący dodał, że §35 pkt 1 Statutu o tym mówi.  

 

Nikt nie złożył zapytania w formie pisemnej. 

 

16. Zakończenie obrad sesji. 

O godz. 09:19 Pan Przewodniczący zamknął obrady LXV sesji Rady Miasta Radymna, 

podziękował zaproszonym gościom, Radnym i wszystkim obecnym za udział w obradach. 

Przewodniczący 

Rady Miasta Radymna 

                     Andrzej Pacek 

 

Protokołował: Henryk Wolski 

………………………………. 


